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Bestyrelsesmøde 02 Skovspejderne  

Dato: Mandag 2021-11-22 kl. 20:00 

Mødested: Koldkilde 39, Elev 

Tilstede: Ditte Carlsen [DC], Lene Duez (Gruppeleder) [LD],  Søren Nyland Aakjær [SA], Jacob 

Østergaard Nielsen [JN], Jonas Fristrup Andreasen (Kasserer) [JA], Ole Lomholt (Formand) [OL] 

 

1: Valg af mødeleder 

OL 

2: Valg af referent 

OL 

3: Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt 

4: Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden: 

1: Valg af mødeleder 
2: Valg af referent 
3: Godkendelse af referat fra sidste møde. 
4: Godkendelse af dagsorden. 
5: Status på oprettelse og opgaver hermed. 
6: Økonomi [JA] 
7: Medlemsdatabase og Facebook [SA] 
8: Input fra gruppeleder [LD] 
9: Status hytte 
10. Evt. 

Godkendt. 

5: Status på oprettelse og opgaver hermed 

• Der er oprettet CVR.  

• Vi skal have planlagt en dag med Daniel, hvor SA, JA, LD og OL ser MedlemsService. Vi forslår 

onsdag d. 1. december om formiddagen.  

• Banken: Kopi af legimitation på bestyrelsen sendes til JA. JA går videre med oprettelse af 

konto og Netkonto. 

• Når der er styr på banken, går vi videre med at oprette Folkeoplysende forening. 

• Maj-Britt og OL har holdt møde med Aarhus Kommune. OL berettede. 

7: Økonomi (JA) 

• Bestyrelsen har vedtaget at tildele Gruppeleder LD og Kasserer JA ret til at få Visa eller 

Dankort med adgang til foreningens midler. 
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• Bestyrelsen har vedtaget at tildele Kasserer JA ret til Netbank og til at overføre og disponere 

over foreningens midler 

• Såfremt Danske Bank har systemer til brug for økonomi, er kasserer JA godkendt til at 

oprette disse, såfremt de giver mening for foreningen. 

• Legimitation og underskrifter på bestyrelsen er sendt til JA 

8 Medlemsdatabase og Facebook. 

SA: Ikke så meget nyt. Kommunikationen fortsætter via Facebook. DDS har en kommunikationsplan, 

som vi kan følge. Den generelle strategi lægges når vi har adgang til Medlemsservice.  

9: Input fra Gruppeleder 

• 9/12 holdes der lederaften 17-1930 på Elev Skole. Her lægges spejdermæssig plan for det 

næste år.  

• Spejdersæssonen er ved at være slut. 

• Ang. Container: Der kan ikke stå en container på grunden ved børnehaven. Ebbe har kontakt 

med kommunen. Bestyrelsen afventer. 

10: Status hytte 

• Aarhus Kommune har foreslået Elev Skole som base. Evt. for vintertiden, når skoven er for 

mørk. Bestyrelsen foreslår at vi fortsætter med at leje Dønkok i starten af 2022. 

• Den langsigtede plan er at bruge Lisbjerghytten. 

11 Evt. 

 

Mødet afsluttet kl. 21:05 


